
Rendezvényszervező Bizottsági ülés
ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat

Jegyzőkönyv

2022. december 12. (19:00-19:32)
Helyszín: Helvécia Pub

Jelenlévők:

1. Tóth Dorottya Panna Rendezvényszervező Bizottság elnöke

2. Várnai Olivér Animátor koordinátor

3. Aranyosy Blanka Kulturális referens

4. Kovács Dorka                               Logisztikáért felelős bizottsági tag

5. Bányai  Máté Zorán Sportreferens

6. Téglási Berta Ellenőrző Bizottsági elnök

Az ELTE PPK HÖK Rendezvényszervező Bizottsági ülése 5 mandátummal határozatképes.
Tóth Dorottya Panna javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Téglási Berta.
A javaslatot a Bizottság 5 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta.

Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők:

1. Beszámolók

2. Második féléves tervek

3. Egyebek

A Bizottság 5 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített
napirendi pontokat.
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1. Beszámolók

Tóth Dorottya Panna felkéri a jelenlévő Bizottsági tagokat, hogy mindenki számoljon
be azokról, amik a Küldöttgyűlés beszámoló óta történtek.

Kovács Dorka beszámol arról, hogy az újonnan képződő animátorok
Bemutatkozásának eseményén a hangosítást intézte. Adódtak problémák, a DJ pultból
hiányzik egy tápkábel, de már rajta vannak a probléma megoldásán, igyekeznek keresni egyet.

Aranyosy Blanka arról számol be, hogy lezajlott egy Sörpong esemény és egy Társas
Est is novemberben, decemberben pedig nem kerültek megrendezésre programok a félév vége
és a vizsgaidőszakra való tekintettel. Ő is részt vett a Bemutatkozáson és segített a
szervezésben. Szatmári Gergővel szeretnének szervezni közös programokat a külföldi
diákokkal, ismerkedős megbeszéléseket, közös étkezéseket. Az előpályázott programok
beérkeztek, mindegyik időben, és mindegyiknek a költségvetése rendben volt.

Bányai Máté Zorán beszámol, hogy foglalt helyszínt a futball VB döntő időpontjára,
hogy azok a PPK-sok, akiket érdekel együtt tudják megnézni. Vasárnap lesz a Viener
Sportpub-ban és 21 személy jelezte, hogy részt szeretne venni rajta. Tóth Dorottya Panna azt
kérdezi, hogy a foglalás milyen feltételekkel történt, mire Bányai Máté Zorán azt válaszolja,
hogy le kellett adniuk 20 ezer Ft-ot, amit vissza lehet kapni időben érkezés esetén. Továbbá
azt osztja meg a jelenlévőkkel, hogy csütörtökön EHÖK sport megbeszélés lesz.

Várnai Olivér arról számol be, hogy sikerült megejteniük az elmaradt Animátori
képzések maradékát. Tartottak egy szülői találkozót a képződő családok szülei számára, ahol
egyeztettek bizonyos dolgokat és tanácsokat adtak egymásnak. Sikeresen lebonyolították a
Bemutatkozást is.

Tóth Dorottya Panna beszámol arról, hogy 24-e óta minden hétfőn Elnökségi ülésen
vett részt, 1-jén, csütörtökön a Gólyabálról csupa jó visszajelzést kaptak vissza. 2-án szerv
megbeszélésen vett részt, ahol igazán fontos dolgokról esett szó. 28-29-30-án lezajlottak a
játszatós témájú képzések a képződőknek, 5-6-7-én pedig az élet a Körben című képzések.
8-án sikeresen lement a Bemutatkozás eseménye is, amire szintén jó visszajelzések érkeztek,
sokan örültek annak, hogy a Kőrösi Csoma Sándor Kollégium szolgált helyszínéül.

2. Második féléves tervek

Tóth Dorottya Panna azt mondja a jelenlévőknek, hogy ez a napirendi pont arról szól,
hogy kinek milyen kérése, kérdése lenne a következő félévre.

Kovács Dorka szólal fel először, miszerint nagyon fontos lenne tudni, hogy a raktár
milyen helyzetben van és kábelekre is mihamarabb szükségük lenne. Mindenképpen
szeretnének rendes felszerelést szerezni a DJ Squad számára. Fonyódi Mátét fel fogják
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keresni, mert ő otthon mozog az elektronikus hangberendezés témájában. Tóth Dorottya
Panna azt fűzi hozzá, hogy azt szeretné, hogy a DJ felszerelés mindig rendben legyen, tudni
lehessen, hogy mi, hol van, minden könnyen megtalálható legyen. Kovács Dorka egyetért,
rajta lesznek, továbbá azt osztja meg, hogy véleménye szerint a DJ Squadnak a felszerelése a
DJ Squad hatásköre alá kell, hogy tartozzon. Azontúl ha segítségre van szükségük,
természetesen szívesen a rendelkezésükre áll továbbra is.

Továbbá azt hozza még fel Tóth Dorottya Panna, hogy féléves tervet szeretne
kialakítani és szeretné, hogy az önkéntesen jelentkező programfelelősök ne vegyék félvállról
a munkájukat. Szeretné a rendezvényeket a félévre előre megírni, hogy minden animátor
átláthassa. Aranyosy Blanka azt kéri, hogy a közös naptár minden programfelelős számára
elérhető legyen. Tóth Dorottya Panna azt mondja továbbá, hogy érkezett felé egy visszajelzés
a szülőktől, hogy sok program hétfőre esik, amiket a képzések miatt ki kell hagyniuk nekik is
és a frissen képződőknek is. Ezért fel szeretné hívni a Bizottság figyelmét, hogy legyenek jól
eloszlatva a programok a hét napjai között. Még azt osztja meg, hogy a Szolgáltató Kft-n
keresztül lesz lehetőségük új kábeleket vásárolni.

Tóth Dorottya Panna azt kérdezi a jelenlévő Bizottsági tagoktól, hogy van-e már stabil
programtervük a következő félévre. Bányai Máté Zorán arról számol be, hogy márciusban
megrendezésre fog kerülni újból a Csocsóbajnokság és legelőször a Lézerharc eseménye is.
Május eleje és április vége körül szeretné, ha sikerülne a Kviddics Bajnokságot is lezavarni.

Kovács Dorka azt kérdezi, hogy lesz-e lehetőségük megtartani a kábelekről szóló
képzést, mire Tóth Dorottya Panna azt válaszolja, hogy persze, mindenképpen beszéljenek
még róla. Kovács Dorka azt teszi hozzá, hogy először időpontot találjanak ki, hogy a lehető
legtöbben részt tudjanak venni rajta. A Megvendégelés események előtt megfelelő lenne,
esetleg az Etalon előtt. Erre Tóth Dorottya Panna azt mondja, hogy várhatóan március elején
lesz megrendezve az Etalon. Február utolsó hete, mondjuk csütörtöki nap megfelelő lenne.
Február elején le fogják ellenőrizni, hogy megvannak-e még a kábelek, erről Bajári Bálinttal
és Magyar Balázzsal fognak tárgyalni.

Aranyosy Blanka arról számol be, hogy új programfelelőst keresnek a Lélekfilmek
eseményhez. Ehhez fog majd kiadni pályázatot, hogy bárki jelentkezhessen a pozícióra, aki
meg szeretné szervezni az eseményt. Ugyanez a helyzet áll fenn a Sörkóstoló eseménnyel is,
oda is írnak ki hamarosan pályázatot. Azt osztja meg továbbá a jelenlévőkkel, hogy egyre
erősebben gondolkodik, hogy ki lenne számára a megfelelő utód. Tóth Dorottya Panna azt
fűzi hozzá ehhez, hogy felkérés előtt mindenképpen legyen felkérve egy esemény
szervezésére, próbaképpen.

Bányai Máté Zorán még azt szeretné elmondani, hogy mindenképpen tervben van egy
közös Párnacsata eseménye, de Tóth Dorottya Panna erről még megkérdezi az illetékeseket,
hogy mennyire lenne valóban megszervezhető.
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3. Egyebek

Tóth Dorottya Panna még arra szeretné felhívni a jelenlévők figyelmét, hogy minden
egyes esemény a megrendezésre kerülés előtt legalább egy héttel ki kell, hogy kerüljön a
Facebook oldalra.

Nem érkezett több bejelentés, így Tóth Dorottya  Panna az ülést 19:32 perckor lezárja.

Budapest, 2022. december 12.

Tóth Dorottya Panna Téglási Berta
elnök                                                                                       elnök

Rendezvényszervező Bizottság                                                      Ellenőrző Bizottság
ELTE PPK HÖK                                                                    ELTE PPK HÖK
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